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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2021 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

30 listopada 2021 roku 
(sala konferencyjna KS Wróblowianka ul. Wróblowicka 58 w trybie 

zdalnym) 

godz. 18:00 – 19:50 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Tadeusz Murzyn o godzinie 18:05 otworzył obrady XXXVIII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice w trybie zdalnym. Następnie poinformował biorących udział 

w obradach o fakcie nagrywania sesji w odniesieniu do ochrony danych osobowych 

i przystąpił do procedury sprawdzania listy obecności (w załączeniu) – p. Andrzej Adamus – 

obecny, Andrzej Balicki – obecny,  p. Elżbieta Dąbska – obecna, p. Grzegorz Dmytrzak – 

obecny, p. Andrzej Drąg – obecny, p. Józef Dziedzic – obecny, p. Dominik Galas – obecny, 

p. Konrad Kaczmarczyk – obecny, p. Dorota Kozak – obecna, p. Angelika Kuczaj – obecna, 

p. Wojciech Liszka – obecny, p. Andrzej Łatka – obecny, p. Artur Markiewicz – obecny, 

p. Tadeusz Murzyn – obecny, p. Anna Nazimek – obecna, p. Maciej Nazimek – obecny, 

p. Rafał Oświęcimka – obecny, p. Agnieszka Pogoda-Tota – obecna, p. Dariusz Rejek – 

obecny, p. Adam Rymont – obecny, p. Bożena Zając – obecna. 

Na sali obrad oraz w trybie zdalnym obecnych było 21 członków Rady. 

Gość: p. Michał Starobrat Radny Miasta Krakowa. 

 

Pan Przewodniczący przystąpił do procedowania poniższego punktu. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że wpłynęły wnioski Zarządu o odstąpienie od 

wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli obowiązku przedłożenia projektów 

uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją oraz zamieszczenia na 

stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy), poddając je pod 

głosowanie, celem wprowadzenia do porządku obrad poniższych projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 398 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, 

p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena 

Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 399 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2022. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – 

za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – nie głosował, p. Rafał Oświęcimka – za, 

p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena 

Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Zarządu. 

Druk nr 400 

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Młodzieży i Innowacji. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – 

za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, 

p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena 

Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Zarządu. 

Druk nr 401 

w sprawie wydania opinii dot. wykonania sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w ulicy 

Neussera w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa pn. „Budowa 

Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”.  

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – 

za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Wobec braku kolejnych wniosków i uwag do projektu porządku obrad zgodnie z § 18 ust. 6 

Statutu projekt porządku obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty, 

w następującym kształcie: 
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Porządek obrad 

XXXVIII sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

30.11.2021 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 395  

w sprawie wszczęcia procedury mającej na celu nabycie do zasobów Gminy Miejskiej 

Kraków działek cennych pod względem krajobrazowo-przyrodniczym. 

/projekt Komisji Ochrony Środowiska/ 

Druk nr 396 

w sprawie wszczęcia procedury mającej na celu nabycie do zasobów Gminy Miejskiej 

Kraków działek cennych pod względem krajobrazowo-przyrodniczym. 

/projekt Komisji Ochrony Środowiska/ 

Druk nr 397 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Młodzieży i Innowacji. 

/projekt Komisji ds. Młodzieży i Innowacji/ 

Druk nr 398 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 399 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2022. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 400 

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Młodzieży i Innowacji. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 401 

w sprawie wydania opinii dot. wykonania sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w ulicy 

Neussera w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa pn. „Budowa 

Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”.  

/projekt Zarządu/ 

4. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

5. Oświadczenia i komunikaty.     

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Projekty uchwał Rady.  

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Ochrony Środowiska. 

Druk nr 395  

w sprawie wszczęcia procedury mającej na celu nabycie do zasobów Gminy Miejskiej 

Kraków działek cennych pod względem krajobrazowo-przyrodniczym. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dorocie Kozak Przewodniczącej Komisji Ochrony 

Środowiska. 
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Pani Dorota Kozak przeczytała niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę, celem przygotowania poprawki do ww. projektu 

uchwały. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i poprosił p. Artura Markiewicza o odczytanie 

poprawki. 

 

Pan Artur Markiewicz odczytał poprawkę swojego autorstwa. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Angelika Kuczaj, p. Artur Markiewicz, p. Michał Starobrat, p. Rafał Oświęcimka, p. Artur 

Markiewicz. 

 

Podczas dyskusji poruszono m.in. kwestię własnościowe wymienionych działek w niniejszym 

projekcie uchwały. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę, celem skorygowania złożonej poprawki do 

ww. projektu uchwały. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i poprosił p. Artura Markiewicza o odczytanie 

skorygowanej poprawki. 

 

Pan Artur Markiewicz odczytał skorygowaną poprawkę swojego autorstwa. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji p. Przewodniczący poddał ww. poprawkę pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – wstrzymujący, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej Nazimek – 

wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – wstrzymujący, 

p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

16-głosów za, 0-głosów przeciw, 4-głosy wstrzymujące się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu poprawki p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie 

z jej uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 
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za, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – 

wstrzymujący, p. Wojciech Liszka – wstrzymujący, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur 

Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej 

Nazimek – wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – 

wstrzymujący, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

14-głosów za, 0-głosów przeciw, 6-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Uchwała nr XXXVIII/386/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Ochrony Środowiska. 

Druk nr 396 

w sprawie wszczęcia procedury mającej na celu nabycie do zasobów Gminy Miejskiej 

Kraków działek cennych pod względem krajobrazowo-przyrodniczym. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dorocie Kozak Przewodniczącej Komisji Ochrony 

Środowiska. 

 

Pani Dorota Kozak przeczytała niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji w sprawie niniejszego projektu udział wzięli: 

p. Michał Starobrat, p. Grzegorz Dmytrzak, p. Michał Starobrat, p. Artur Markiewicz, 

p. Angelika Kuczaj, p. Przewodniczący. 

 

Pan Artur Markiewicz przeczytał poprawkę własnego autorstwa. 

 

W dalszej dyskusji w sprawie niniejszego projektu uchwały udział wzięli: 

p. Angelika Kuczaj, p. Grzegorz Dmytrzak, p. Rafał Oświęcimka, p. Grzegorz Dmytrzak. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał poprawkę autorstwa p. Artura 

Markiewicza pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – wstrzymujący, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej Nazimek – nie 

głosował, p. Rafał Oświęcimka – wstrzymujący, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz 

Rejek – za, p. Adam Rymont – wstrzymujący, p. Bożena Zając – za. 

15-głosów za, 0-głosów przeciw, 4-głosy wstrzymujące się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu poprawki p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie 

z jej uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – 

wstrzymujący, p. Wojciech Liszka – wstrzymujący, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur 
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Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej 

Nazimek – wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – wstrzymujący, p. Agnieszka Pogoda-Tota – 

za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – wstrzymujący, p. Bożena Zając – za. 

13-głosów za, 0-głosów przeciw, 7-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Uchwała nr XXXVIII/387/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję ds. Młodzieży i Innowacji. 

Druk nr 397 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Młodzieży i Innowacji. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i otworzył 

dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – przeciw, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – nie głosował, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, 

p. Wojciech Liszka – przeciw, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – przeciw, p. Maciej Nazimek – przeciw, p. Rafał 

Oświęcimka – przeciw, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – przeciw, p. Bożena Zając – za. 

13-głosów za, 6-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu.  

Uchwała nr XXXVIII/388/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 398 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż do niniejszego druku wpłynęła poprawka 

autorstwa p. Agnieszki Pogody-Tota, którą odczytał. Następnie otworzył dyskusję. Wobec 

braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – nie głosował, 

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – 

za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – nie głosował, 

p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 3 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu.  

Poprawka została przyjęta. 
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Po przyjęciu poprawki p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie 

z jej uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – nie głosował, 

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – 

za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu.  

Uchwała nr XXXVIII/389/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 399 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2022. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż do niniejszego druku wpłynęła poprawka 

autorstwa p. Agnieszki Pogody-Tota, którą odczytał. Następnie otworzył dyskusję. Wobec 

braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – 

za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – nie głosował, p. Rafał Oświęcimka – za, 

p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena 

Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu poprawki p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie 

z jej uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – 

za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Uchwała nr XXXVIII/390/2021 została podjęta. 



 9 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 400 

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Młodzieży i Innowacji. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały i zapytał, czy ktoś wyraża chęć do 

pracy Komisji ds. Młodzieży i Innowacji. Wobec braku chętnych do udziału w pracach 

komisji oraz dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – wstrzymujący, p. Elżbieta Dąbska 

– wstrzymujący, p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – wstrzymujący, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur 

Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, 

p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

17-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Uchwała nr XXXVIII/391/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 401 

w sprawie wydania opinii dot. wykonania sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w ulicy 

Neussera w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa pn. „Budowa 

Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”.  

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały i otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Adam Rymont, p. Dominik Galas, p. Przewodniczący, p. Andrzej Balicki, 

p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj, p. Dominik Galas. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z pełną nazwą ulicy. 

 

Pan Artur Markiewicz odczytał poprawkę swojego autorstwa. 

 

Wobec braku chętnych do udziału w dalszej dyskusji p. Przewodniczący poddał ww. 

poprawkę pod głosowanie.  

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, 

p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej Nazimek – 

wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – 

za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

17-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu poprawki p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie 

z jej uwzględnieniem. 
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Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – 

za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Uchwała nr XXXVIII/392/2021 została podjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 4 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. Wobec braku chętnych 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 5 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż remont w siedzibie Rady Dzielnicy X został 

zakończony i 2 grudnia 2021 r. planowany jest odbiór prac. 

 

Pani Angelika Kuczaj podziękowała p. Przewodniczącemu za pozyskanie środków na remont 

siedziby, jednocześnie podkreślając większą funkcjonalność siedziby po przeprowadzonym 

remoncie. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Agnieszka Pogoda-Tota. 

 

Pan Rafał Oświęcimka podziękował za przesłane tematy do czasopisma „Dziesiątka”, 

jednocześnie zachęcając przewodniczących komisji do przeprowadzania posiedzeń zdalnych. 

 

Pan Dominik Galas podziękował wszystkim radnym zaangażowanym w remont siedziby 

Rady Dzielnicy X, jednocześnie zapraszając wszystkich do współpracy z Komisją ds. 

Młodzieży i Innowacji. 

 

Pan Przewodniczący podkreślił, że podziękowania za remont i wyposażenie należą się 

Prezydentowi Miasta Krakowa.  

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota poruszyła kwestię przeprowadzania komisji zdalnych. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Andrzej Drąg, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Tadeusz Murzyn, 

p. Michał Starobrat, p. Angelika Kuczaj. 

 

Podczas dyskusji p. Przewodniczący podkreślił, iż w najbliższej przyszłości przeprowadzanie 

komisji będzie bardziej sformalizowane. Podkreślono również, iż w okresie prac 

remontowych były utrudnione warunki pracy. Omówiono również kwestie przeprowadzania 

głosowań podczas sesji zdalnych oraz kwestie związane z wiatami przystankowymi. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XXXVIII 

sesję Rady Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 30 listopada 2021 r. na godz. 18.00 w sali 

konferencyjnej KS Wróblowianka w trybie zdalnym. 
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Koniec sesji godzina 19:50. 

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Tadeusz Murzyn 

 

 

 

       

 


